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Mücadele Edelim

ِميِحَّرلا ِن ٰـ َمْحَّرلا ِهَّللا ِمْسِب

ُساَّنلا اَهُدوُقَو اًراَن ْمُكيِلْهَأَو ْمُكَسُفنَأ اوُق اوُنَمآ َنيِذَّلا اَهُّيَأ اَي
ُةَراَجِحْلا َو

َمَّلَسَو ِهْيَلَع ُهَّللا ىَّلَص ِهَّللا ُلوُسَر َلا َق

َراَرِض اَلَو َرَرَض اَل >
Yüce Rabbimiz Kur’an-ı Kerim’de şöyle buyurur:

"Ey iman edenler! Kendinizi ve ailenizi, yakıtı
insanlar ve taşlar olan ateşten koruyun."1

Peygamberimiz (s.a.v) şöyle buyurur:
"Zarar vermek de yoktur, zarara uğramak da."2

Aziz Kardeşlerim!
Toplumumuzun en kıymetli hazinesi olan

gençlerimiz, son yıllarda ne yazık ki zararlı
alışkanlıkların tehdidi altındadır. Uyuşturucu
kullanımı artmakta, kullanım yaşı ise her geçen
gün düşmektedir. Okullarımızda, sokaklarımızda
ve hatta evlerimizde bu büyük tehlike kapımıza
dayanmıştır.

Kardeşlerim!
Uyuşturucu ve benzeri maddeler insanın

bedenine, aklına, ruhuna ve toplum düzenine zarar
verir. Dinimiz İslam, insanın hem beden sağlığını
hem de akıl sağlığını korumayı emretmiştir. Aklı
örten, iradeyi zayıflatan her şey haram kılınmıştır.

Sevgili Peygamberimiz (s.a.s.) şöyle buyurmuştur:
ٌرْمَخ ٍرِكْسُم ُّلُكَو ، ٌماَرَح ٍرِكْسُم ُّلُك

“Sarhoşluk veren her şey haramdır. Sarhoşluk
veren her şey içkidir.”3

Bir başka hadisinde ise şöyle buyurmuştur:
"Çoğu sarhoş eden bir şeyin azı da haramdır."4

Kıymetli Müminler!
Uyuşturucu, sigara, alkol gibi maddeler, sadece

içeni değil ailesini, çevresini ve tüm toplumu
etkiler. Bu alışkanlıklar; kalpleri köreltir, vicdanları
susturur, insanı suça ve şiddete sürükler. Allah
Resûlü (s.a.s.) şöyle uyarmaktadır:

“Şüphesiz Rabb’inin senin üzerinde hakkı vardır.
Nefsinin senin üzerinde hakkı vardır. Ailenin de
senin üzerinde hakkı vardır. O hâlde her hak

1 Tahrîm, 66/6
2 İbn Mâce, Ahkâm, 17
3 Tirmizî, Eşribe, 3
4 Ebû Dâvûd, Eşribe, 5

sahibine hakkını ver.”5

Bu bilinçle hareket etmek hepimizin
sorumluluğudur. Bir mümin olarak evlatlarımızın
geleceği için el ele verip onları korumak
zorundayız.

Aziz Cemaat!
Ne yapmalı, nasıl hareket etmeliyiz?

-Evlatlarımıza güzel örnek olmalıyız.
-Onlarla daha fazla vakit geçirmeli, ilgilenmeli,
anlamalıyız.
-Onları camiyle, Kur’an’la, güzel dostluklarla
buluşturmalıyız.
-Sosyal ve kültürel etkinliklerle meşgul etmeli,
spor, sanat ve faydalı alanlara yönlendirmeliyiz.
-Kötü alışkanlıkların zararlarını anlatmalı,
bilinçlendirmeliyiz.

Yüce Allah bizleri şöyle uyarıyor:
َنيِفِرْسُمْلا ُّبِحُي اَل ُهَّنِإ اوُفِرْسُت اَلَو >

"İsraf etmeyin; çünkü Allah israf edenleri
sevmez."6

Sigara ve benzeri alışkanlıklar hem sağlığın hem
de malın israfıdır. Gençliğimizi bu israftan
koruyalım.

Kardeşlerim!
Gençlerimizi korumak, sadece anne babaların

değil, tüm toplumun vazifesidir. Mahallemizdeki,
sınıfımızdaki, camimizdeki her bir genci kendi
evladımız gibi görmeliyiz. Unutmayalım ki:
“Hepiniz çobansınız ve hepiniz güttüğünüz
sürüden sorumlusunuz.”7buyurmuştur
Efendimiz(s.a.v)

Hutbemi şu dua ile bitirmek istiyorum:
Allah’ım! Gençlerimizi, oğullarımızı ve

kızlarımızı her türlü kötülükten ve fitneden
muhafaza eyle. Onlara sağlık, hidayet ve dininde
sebat nasip eyle. Âmin.
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5 Buhârî, Edeb, 86
6 A’râf, 7/31
7 Buhârî, Cuma, 11


